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De inkt van de brief naar de minister is nog niet droog of de volgende stap in de klucht rondom de 

‘Groene Energiecorridor’ wordt al weer genomen. Er worden 5000 panelen weggehaald en de 

gemeente (lees de belastingbetaler) draait op voor de kosten. 

https://haarlemmermeergemeente.nl/informeer-online/college-koerst-op-afspraken-over-

demontage-zonnepanelen  

Wat een schande! Wat een verschrikking! Als leden van Forza! opkomen voor de belangen van een 

inwoner of bedrijf in onze gemeente wordt ons clientisme verweten maar als twee boeren nadat hun 

eerdere plan werd afgeschoten de fracties van VVD en CDA een amendement laten schrijven 

waarmee in een klap een zorgvuldig en langdurig participatieproces naar de prullenbak wordt 

verwezen door te elfder ure het zoekgebied voor zonneparken in hun voordeel te wijzigen horen we 

niks over clientisme en vertellen we de minister hoe blij we nog steeds met het park zijn. Dat park is 

niks om blij van te worden. Het is een regelrechte ramp. 

Onder stoom en kokend water moeten alle vergunningen erdoor zodat de boeren de SDE+++ 

subsidie konden binnen hengelen. Twee weken later verkochten ze hun BV, die toevalligerwijze in 

Breda gevestigd was aan de Belgen. 

Met de SDE+++ subsidie was een zonnepark al een risicoloze onderneming maar nu blijkt dat de 

risico’s die wel degelijk bestaan ook nog eens door de belastingbetaler opgehoest moeten worden. 

Deze onverkwikkelijke gang van zaken leidt tot de volgende vragen: 

• Heeft de gemeente de plannen voor DGEC getoetst of heeft de gemeente voorgeschreven 

hoe DGEC de plannen van de gemeente diende uit te voeren? 

• Als de gemeente plannen toetst en niet schrijft bent u het dan met de fractie van Forza! eens 

dat een van de kenmerken van ondernemen is dat je dit voor eigen rekening en risico doet? 

Zo nee hoe werkt dat dan wel? 

• Als u bovenstaande met de fractie van Forza! eens bent waarom is het dan blijkbaar de 

gemeente die het risico van de ondernemer overneemt? 

• Hoeveel geld gaat de gemeente betalen voor het verwijderen van deze 5000 zonnepanelen? 

• Hoeveel geld gaat de gemeente vergoeden als derving voor de gemiste inkomsten van deze 

5000 zonnepanelen? 

• Welk door de gemeenteraad vastgesteld beleid ligt er ten grondslag aan de eigenstandige 

beslissing van het college om het ondernemersrisico van DGEC over te nemen? 

• Nemen we bij andere ondernemers in Haarlemmermeer ook hun bedrijfsrisico’s over? Zo 

nee waarom niet en is dit niet meten met twee maten? 

Namens Forza! 

Erik Vermeulen 
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